

Privacy Notice:

The responsible entity is RX Deutschland GmbH, Johannstr. 1, 40476 Düsseldorf, Germany, Phone +49 211 90191169, info@barconvent.com. You can reach the Data Protection Officer using the aforementioned contact details and at info@barconvent.com. Data processing is carried out according to Art. 6 (1)(b) GDPR for the purpose of conducting the prize draw. Processed data includes name, address, date of birth, and email address. The data will be stored for the duration of the prize draw, as well as to fulfill legal retention periods under commercial and tax law, and as evidence within the scope of statutory limitation periods. Additionally, the privacy policy at privacy.rxglobal.com applies.

Datenschutzhinweis:

Verantwortliche Stelle ist die RX Deutschland GmbH, Johannstr. 1, 40476 Düsseldorf, Deutschland, Telefon +49 211 90191169, info@barconvent.com. Den Betrieblichen Datenschutzbeauftragten erreichen Sie unter den vorgenannten Kontaktdaten und unter info@barconvent.com. Die Verarbeitung der Daten erfolgt nach Art. 6 Abs. 1b DSGVO zur Durchführung des Gewinnspiels. Verarbeitet werden Name, Adresse, Geburtsdatum und E-Mail-Adresse. Die Daten werden für die Dauer der Durchführung des Gewinnspiels und der Erfüllung handels- und steuerrechtliche Aufbewahrungsfristen sowie als Beweismittel im Rahmen der Verjährungsvorschriften gespeichert. Ergänzend gelten die Datenschutzhinweise auf privacy.rxglobal.com